

# Cider Canada Supports 2021 Federal Budget and wine (cider) support program

April 22, 2021

Cider Canada / Cidre Canada is a new, national association for cider producers who works alongside our provincial partners NW Cider Association, BC Farm Crafted Cider Association, Ontario Craft Cider Association, Cidre du Québec & Nova Scotia Cider.

Budget 2021 proposes to provide \$101 million over two years, starting in 2022-23, to Agriculture and Agri-Food Canada, to implement a program for the wine sector that will support wineries in adapting to ongoing and emerging challenges, in line with Canada's trade obligations. Although directed at wine, cider is currently classified as a wine so this program should support the almost 370 cider producers across the country and support thousands of jobs across Canada.

We want to thank Ministers Freeland, Bibeau and Ng, their staff and officials as well as the work done by our friends at Wine Growers Canada and their partners in taking a lead on the issue at the World Trade Organization.

We look forward to working alongside other national and provincial associations in the wine, beer and spirits industry to address income and excise tax issues the entire sector is facing in the coming year.

## Media Contacts

Barry Rooke

Interim President

Cider Canada / Cidre Canada

613-447-2279 / [barryarooke@gmail.com](mailto:barryarooke@gmail.com)



CIDER CANADA  
CIDRE CANADA



# Cidre Canada appuie le budget fédéral 2021 et le programme de soutien au vin (cidre)

22 avril 2021

Cider Canada / Cidre Canada est une nouvelle association nationale de producteurs de cidre qui travaille en collaboration de nos partenaires provinciaux NW Cider Association, BC Farm Crafted Cider Association, Ontario Craft Cider Association, Cidre du Québec et Nova Scotia Cider.

Le budget 2021 propose d'accorder 101 millions de dollars sur deux ans, à compter de 2022-2023, à Agriculture et Agroalimentaire Canada, afin de mettre en œuvre un programme pour le secteur vitivinicole qui aidera les établissements vinicoles à s'adapter aux défis actuels et émergents, conformément aux obligations commerciales du Canada. Bien qu'il vise le secteur vinicole, le cidre est actuellement classé comme un vin. Ce programme devrait donc soutenir les 370 producteurs de cidre à travers le pays et soutenir des milliers d'emplois à travers le Canada.

Nous tenons à remercier les ministres Freeland, Bibeau et Ng, leurs équipes et leurs représentants ainsi que le travail accompli par nos collègues de Wine Growers Canada et leurs partenaires afin d'avoir pris les devants sur la question à l'Organisation mondiale du commerce.

Nous sommes enthousiastes et impatients de travailler aux côtés d'autres associations nationales et provinciales de l'industrie du vin, de la bière et des spiritueux pour résoudre les enjeux de taxe sur le revenu et de taxe d'accise auxquels le secteur tout entier sera confronté dans l'année à venir.

## Contacts médias

Barry Rooke

Président par intérim

Cider Canada / Cidre Canada

613-447-2279 / [barryarooke@gmail.com](mailto:barryarooke@gmail.com)



CIDER CANADA  
CIDRE CANADA

